
Z Á P I S 

z 2. veřejného zasedání obecního zastupitelstva obce Vřeskovice dne 

15.12.2022 

Program  veřejného zasedání 

  1)    Zahájení, jmenování ověřovatelů zápisu a zapisovatele 

  2)    Zpráva z mezidobí zasedání      

  3)    Zprávy předsedů výborů 

  4)    Rozpočtové opatření č. 9 a 10 

  5)    Návrh rozpočtu na rok 2023 a výhled na r. 2024-2025 

  6)    Smlouva o pronájmu restaurace v KD 

  7)    Dodatek k nájemní smlouvě o pronájmu bytu v KD 

  8)    Veřejnoprávní smlouva s SDH a TJ 

  9)    Jmenování inventarizačních komisí 

10)    Stočné na r. 2023 

11)    Rozprava 

12)    Usnesení a jeho schválení 

13)    Závěr  

 

 

1.   Zahájení 
 

   Veřejné zasedání zahájil a řídil starosta obce p. Jan Krotký v 18.30hod. Přítomno bylo 7 

členů OZ – usnášeníschopnost zajištěna. Starosta přivítal občany na veřejném zasedání a 

seznámil je s navrženým programem, který doplnil o bod 7/1 Dodatek k nájemní smlouvě o 

pronájmu nebytových prostor v objektu čp. 118 a bod 10/1 Sazebník úhrad za poskytování 

informací. Požádal členy OZ o hlasování.  

Hlasování :   7 pro,  0 proti,  0 zdržel se 

Program byl přítomnými členy OZ schválen. 

 

Jmenování ověřovatelů zápisu :                                  p. Ruth Václav,  p. Toman Jan 

Ověření z minulého veř. zasedání 20.10.2022            p. Marešová Monika, p. Brada Radek 

 

Jmenování zapisovatele :                p. Kašparová Hana 

 

V zápisu z minulého zasedání jsou zaznamenány všechny projednané záležitosti. 

 

Volba návrhové komise : 

Předseda :            p. Faloutová Andrea 

Členové :             p. Duchek Josef,  p. Bohuslav Jiří  

 

Hlasování :  7 pro,  0 proti,  0 zdržel se 

 

 

 

 

 

 



2.   Zpráva z mezidobí zasedání 
 

   Starosta informoval přítomné o činnosti zastupitelů od posledního veřejného zasedání. 

Zastupitelé se sešli na třech pracovních poradách : 2.11.2022 byl projednán projekt na budovu 

Sauny,  práce na přivaděči vody do vesnice, odpady a příprava rozpočtu. 21.11.2022 – 

rozpočet, příspěvky pro TJ a SDH, osvětlení do Mstic, vánoční výzdoba a příprava na veřejné 

zasedání.  12.12.2022 – pronájem restaurace, přivaděč vody, vyúčtování osvětlení do Mstic a 

veřejné zasedání.  

 

 

3.   Zprávy předsedů výborů 
  

Ruth Václav – výbor lesního hospodářství 
Kůrovcové dřevo je vytěženo a prodáno, klestí uklizené.  P. Konůpek podal žádost o 

příspěvek na zalesnění a nákup sazenic stromků, které bychom chtěli zjara vysadit. 

S vyžínáním trávy a stavbou oplocenek pomáhá p. Mraček Martin.  

 

Toman Jan – výbor pro odpadové hospodářství a správu budov 
Kontejnery u hřbitova i u kaštanu byly vyvezeny, zajistit odvoz oleje a úklid v KD. 

 

Brada Radek – výbor místního hospodářství 
Společně s p. Hodanem provedli zazimování koupaliště. 

 

Faloutová Andrea – kulturní výbor 
Kulturní výbor připravil pro děti drakiádu, lampionový průvod, rozsvícení stromku, vánoční 

besídku, 22.12. budou skauti u rybníka rozdávat betlémské světlo, 31.12. je plánován přípitek 

u Lhovic (akátí), 1.1.2023 novoroční šlápota, 7.1.výstup na Stramchyni. Plán akcí v KD : 13. 

a 14.1. prezidentské volby, valná hromada SDH, 27.1. – 2. kolo voleb prezidenta a bál SDH, 

25.2. zábava Extraband, 4.3. dětský bál a Šibřinky, 17.3. setkání mikroregionu Běleč, 13.5. 

Den matek, 3.6. nebo 10.6. Den dětí a 25.6. Vřeskovická pouť. 

 

Marešová Monika – kontrolní výbor 
Zajišťovala společně s p. Faloutovou kulturní akce.  

 

 

4.   Rozpočtové opatření č. 9 a 10 na r. 2022    
 

   S rozpočtovým opatřením seznámil přítomné p. Majer Jan – předseda finančního výboru. 

Rozpočtové opatření č. 9 – příjmy navýšeny o 40.000,- Kč, příspěvky od obcí na provoz 

hřbitova, výdaje navýšeny u § 2321 o 35.000,- Kč, § 3392 o 90.000,- Kč, § 3399 o 30.000,- 

Kč, § 3722 o 70.000,- Kč a výdaje poníženy u § 1032 o 70.000,- Kč, u § 2212 o 70.000,- Kč a 

u § 3322 o 45.000,- Kč. 

Rozpočtové opatření č. 10 -  příjmy navýšeny o 9.400,- Kč předfinancování voleb prezidenta, 

pol 4116 – úprava rozpočtu o 6.960,- Kč, výdaje navýšeny u § 3419 o 25.000,- Kč, § 3631 o 

120.000,- nutná oprava veřejného osvětlení, § 3722 o 20.000,- Kč, § 3745 o 110.000,- Kč, § 

6118 o 9.400,- Kč a zároveň poníženy výdaje u § 2310 o 281.960,- Kč.  

Rozpočtové opatření č. 9 a 10 berou zastupitelé na vědomí. 

 

 

 



5.   Návrh rozpočtu na rok 2023 a výhled na r. 2024-2025 
 

   Návrh rozpočtu na r. 2023 a střednědobého výhledu na r. 2024 a 2025 byl vyvěšen 

v písemné i elektronické podobě po dobu 15-ti dnů. Návrh rozpočtu byl sestaven jako 

schodkový. 

Příjmy :                  9,807.000,- Kč 

Výdaje :                11,975.500,- Kč 

Splátka úvěru :          453.000,- Kč 

Rozdíl ve výši 2,621.500,- Kč bude hrazen ze zůstatku finančních prostředků na běžném účtu. 

Hlasování o rozpočtu proběhne až po rozpravě. 

 

Návrh střednědobého výhledu na r. 2024-2025 zpracoval předseda finančního výboru p. 

Majer Jan. 

Hlasování  proběhne až po rozpravě. 

 

 

6.   Smlouva o pronájmu restaurace 
 

   Předmětem smlouvy mezi obcí a sl. Roubovou Magdalénou je pronájem prostor v kulturním 

domě sloužícím k podnikání (restaurace, salonek 

, sklad a kuchyně) na dobu jednoho roku tj. do 31.12.2023. Výše nájmu je 1,- Kč, záloha na 

elektřinu je 1.500,- Kč a na plyn 1.500,- Kč. Vyúčtování bude dle skutečné spotřeby. 

Hlasování :  7 pro,   0 proti,  0 zdržel se 

Smlouva o pronájmu restaurace byla schválena. 

 

 

7.   Dodatek k nájemní smlouvě o pronájmu bytu v KD  
 

   Dodatek č. 3 k nájemní smlouvě se uzavírá mezi obcí a p. Pellerem Liborem na prodloužení 

doby nájmu a to do 31.12.2023. 

Hlasování :  7 pro,  0 proti,  0 zdržel se 

Dodatek č. 3 k nájemní smlouvě byl schválen. 

 

 

7/1.  Dodatek k nájemní smlouvě o pronájmu prostor sloužících k podnikání 
 

   Dodatek č. 2 k nájemní smlouvě se uzavírá mezi obcí a firmou Purifio s.r.o. Klatovy na 

pronájem prostor v objektu čp. 118 na dobu určitou a to do 31.12.2023. 

Hlasování :  7 pro,  0 proti,  0 zdržel se 

Dodatek č. 2 k nájemní smlouvě byl schválen. 

 

 

8.   Veřejnoprávní smlouva s SDH a TJ 
 

   Předmětem veřejnoprávní smlouvy mezi obcí a Sborem dobrovolných hasičů Vřeskovice je 

poskytnutí neinvestiční dotace na pokrytí provozních výdajů ve výši 40.000,- Kč z rozpočtu 

obce v r. 2023. SDH provede vyúčtování dotace do 30.11.2023, nevyčerpané prostředky je 

příjemce povinen vrátit do 31.1.2024. 

Hlasování :  7 pro,  0 proti,  0 zdržel se 

Veřejnoprávní smlouva s SDH byla schválena. 



   Předmětem veřejnoprávní smlouvy mezi obcí a Tělovýchovnou jednotou Vřeskovice je 

poskytnutí neinvestiční dotace na pokrytí provozních výdajů ve výši 25.000,- Kč z rozpočtu 

obce v r. 2022. TJ provede vyúčtování do 30.6.2023, nevyčerpané prostředky je příjemce 

povinen vrátit do 31.12.2023. 

Hlasování :  7 pro,  0 proti,  0 zdržel se,  

Veřejnoprávní smlouva s TJ byla schválena. 

 

 

9.   Jmenování inventarizačních komisí 
 

   Starosta obce p. Krotký J. jmenoval komise k provedení inventarizace majetku obce 

k 31.12.2022. 

 

Hlavní inventarizační komise :   předseda:   p.Toman Jan 

                                                       členové :     p. Marešová Monika, p. Majer Jan 

   

Zařízení kulturního domu :        předseda :  p. Faloutová Andrea 

                                                       členové :     p. Krotký Jan,  p. Toman Jan 

 

Zařízení OÚ :                               předseda :  p. Marešová Monika 

                                                       členové :    p. Krotký Jan,  p. Kašparová Hana 

 

Ceniny :                                        předseda :  p. Faloutová Andrea 

                                                       členové :    p. Marešová Monika, Kašparová Hana 

 

Požární zbrojnice :                      předseda :  p. Cibulka Václav 

                                                       členové :    p. Zub Jan, p. Brada Radek 

 

Místní hospodářství :                  předseda :  p. Brada Radek 

                                                      členové :     p. Krotký Jan, p. Ruth Václav   

 

Závazky, pohledávky, zůstatky na účtech :      

                                                      předseda :  p. Marešová Monika 

                                                      členové :     p. Majer Jan, p. Kašparová Hana   

     
 Řádné inventury budou provedeny v době od : 2.1.2023 do 31.1.2023. 

Hlasování :  7 pro,  0 proti,  0 zdržel se 

Jmenování inventarizačních komisí bylo schváleno. 

 

 

10.   Stočné na r. 2023 
 

   Kalkulaci stočného na r. 2023 zpracovala firma VAK Servis Klatovy a činí 42,- Kč vč.  

10 % DPH na 1 m
3
. K navýšení ceny dochází z důvodu, že obec je povinna tvořit rezervu 

finančních prostředků na budoucí opravu kanalizace. 

Hlasování :  7 pro,  0 proti,  0 zdržel se 

Výše stočného byla schválena. 

 

 

 



10/1.   Sazebník úhrad za poskytování informací 
 

   Obec Vřeskovice stanoví v souladu s § 5 odst. 1 písm.f) zákona č. 106/1999 Sb. o 

svobodném přístupu k informacím tento sazebník úhrad za poskytování informací, viz příloha. 

Sazebník úhrad bude zveřejněn na internetových stránkách obce. Sazebník se stanoví na 

účetní období 2022 – 2023. Žadatel může úhradu provést v hotovosti na úřadě nebo převodem 

na bankovní účet obce dle domluvy. 

Hlasování :  7 pro,  0 proti,  0 zdržel se 

Sazebník úhrad za poskytování informací byl schválen. 

 

 

11.   Rozprava  

 

Bohuslav J. -  ze hřbitovně zdi padá omítka na jeho pozemek, zeď by bylo třeba opravit. 

Starosta odpověděl, že obec bude žádat o dotaci na opravy márnice i hřbitovní zdi. 

 

Matoušek V. -  předseda SDH poděkoval jménem spolku za poskytnutou dotaci a popřál 

zastupitelům i ostatním občanům do nového roku hodně zdraví. 

 

Kadlec M. – zvážit úspory světel, časově zapínat, kdo platí osvětlení kostela.  

Osvětlení kostela je napojeno na veřejné osvětlení, platí obec. 

 

Zub J. – v garáži SDH proběhla rekonstrukce, ještě by bylo třeba vyměnit vrata v rámci 

zateplení. 

 

Chmelíř V. -  navrhuje poptat firmu, která by řešila akustiku v hostinci.  

 

Krotký J. – dotaz zastupitelům a přítomným občanům, kdo má k návrhu rozpočtu a výhledu 

nějaké připomínky nebo jiné návrhy. Protože se nikdo nepřihlásil, nechal o návrhu hlasovat. 

Hlasování :  7 pro,  0 proti,  0 zdržel se 

Rozpočet na r. 2023 a střednědobý výhled na r. 2024-2025 byl schválen. 

 

 

12.   Usnesení a jeho schválení    

    

   Návrh usnesení přečetla předsedkyně návrhové komise p. Faloutová Andrea a tázala se 

přítomných, kdo má k usnesení nějaké připomínky nebo návrhy. Jiné návrhy ani připomínky 

nebyly podány, proto nechala o návrhu hlasovat. 

Hlasování :  7 pro,  0 proti,  0 zdržel se 

Usnesení z 2. veřejného zasedání bylo schváleno. 

 

 

13.   Závěr 
 

   Starosta poděkoval všem za účast, popřál hodně zdraví do nového roku a schůzi zakončil 

v 19.30 hod. 

 

Vřeskovice dne:  15.12.2022 

Zapsala :              Kašparová Hana 

  


